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Referat af ordinær generalforsamling i  

Kongeåparkens Grundejerforening 
Mødet afholdt tirsdag d. 30.juni 2021 kl. 20:00 på Hotel Vamdrup 

Deltagere:  31 beboere fra 23 husstande 

 

Emne Bemærkninger Besluttet 

• Valg af dirigent  Jakob Barsballe 

• Valg af referent  Matthias Rüdinger tager 
referat 

• Formandens 
beretning 

Niels Vejrup fremlagde 
årsberetningen.  
 

Beretningen blev 
godkendt af 
generalforsamlingen. 
 

• Kasserens 
beretning og 
fastsættelse af 
kontingent og 
fremlæggelse af 
budget 

Finn Holm fremlagde 
regnskabet for 
generalforsamlingen. 
 
Bestyrelsen forslår 
kontingentet uændret fastsat 
til 700 DKK. 
Tilsvarende budget blev 
fremlagt. 
 

Regnskabet og blev 
godkendt af 
generalforsamlingen. 
Budgettet og kontingentet 
blev godkendt. 

• Valg til 
bestyrelsen 

På valg er  
 
a. Niels Veirup Pedersen #47 
b. Matthias Rüdinger, #1 
c. Ulla Bull, #25 

Alle tre blev genvalgt. 

• Valg af 
suppleanter 

Arno Petersen, #51 valgt som 
suppleant  

Arno Petersen, #51 

• Valg af revisor  Palle Corydon genvalgt 
som revisor. 

• Valg af revisor-
suppleant 

 Lene Skibsted #31, 
genvalgt som 
revisorsuppleant. 

• Indkomne 
forslag 

Forslag fra Leif #23:  
 
Biodiversitet på 
græsplanenerne nede til åen. 
Der var debat for og imod.  
 
9 stemmer for 
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12 stemmer imod 
 
Dermed arbejdes der ikke 
videre med forslaget. 
  
 
 
 

• Eventuelt Klipning af træer langs fortog 
- opslag på FB at det sørger 
grundejerforening selv for. 
Der laves opslag på facebook-
gruppen. 
 
Fart på stamvejen fra etape 3 
er højt, måske for højt. Beboer 
opfordres til at køre i 
passende hastighed og tage 
hensyn til børn, cyklister mm. 
 

 

 

 


